
PROTOKÓŁ NR VI/07
z Sesji Rady Gminy Lipka

odbytej dnia 26 kwietnia 2007 roku
w Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce

Spotkanie odbyło się w godzinach: od 12°° do  1730.
W spotkaniu udział wzięło:
• 15 radnych, 
• 13 sołtysów
• zaproszeni goście.
Listy obecności stanowią załączniki Nr 1,  Nr 2 oraz Nr 3 do niniejszego protokołu.

Termin, miejsce i porządek obrad podany został do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo
przyjęty – załącznik Nr 4 i 5.

1. Otwarcie Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy pan  Ryszard  Pacholik  otworzył  VI Sesję  dziękując  za  przybycie
wszystkim radnym, sołtysom oraz zaproszonym gościom.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Prowadzący obrady stwierdził,  że na 15 radnych wg listy obecności w posiedzeniu uczestniczy  
15 radnych wobec tego Rada jest władna podejmować prawomocne uchwały. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik przeczytał porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uroczyste uhonorowanie uczestników Konkursu o Nagrodę Powiatu za 2006 rok.
5. Sprawozdanie z przeprowadzonych wyborów sołeckich w Gminie Lipka.
6. Szkolenie  podstawowe w zakresie  rozpoznania  uzależnień (alkoholizm,  narkomania)  skierowane do  samorządu

gminnego.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
8. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
9. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.
10. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipka za 2006 rok:

a) przedstawienie sprawozdania z realizacji budżetu za rok 2006,
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu,
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,
d) dyskusja nad sprawozdaniem,
e) przeprowadzenie głosowania w sprawie absolutorium.

11. Sprawozdanie z działalności gminnych jednostek organizacyjnych za 2006 rok:
a) Gminnego Ośrodka Kultury,
b) Zespołu Szkół w Lipce,
c) Zespołu Szkół w Łąkiem,
d) Przedszkola Gminnego w Lipce,
e) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

12. Podjęcie uchwały w sprawie:
1. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu,
2. zaciągnięcia zobowiązania długoterminowego,
3. zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  

w Poznaniu,
4. ustalenia stawki najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartość

jednego punktu pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych,
5. statutu  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w Lipce,  zamiany nieruchomości  –  Lipka,  działka  nr  203/8  
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na 202/3 oraz 202/6 przy ul. Szkolnej,
6. wygaśnięcia mandatu Radnego Gminy Lipka.

13. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
14. Zakończenie sesji.

Następnie zaproponował zmianę w punkcie 12, podpunkt 7 porządku obrad dotyczącym projektu
uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Gminy Lipka. Na wniosek radnych podczas prac
komisji stałych radni zaproponowali usunąć ten projekt z porządku obrad.

Kolejno  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  (punkt  12,  podpunkt  8  oraz  9).  
Są to projekty uchwał dotyczące:

8. zmiany   uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi
własność Gminy Lipka,

9. zmiany budżetu gminy na rok 2007.

Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zaproponował  głosowanie  w  sprawie
przyjęcia rozszerzonego porządku obrad VI Sesji Rady Gminy:
„za”

15 osób
„przeciw”  

  0 osób
„wstrzymało się”   0 osób
Radni jednogłośnie przyjęli wszystkie proponowane zmiany w porządku obrad VI Sesji  Rady
Gminy Lipka.

4. Uroczyste uhonorowanie uczestników Konkursu o Nagrodę Powiatu za 2006 rok.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poinformował, że w Konkursie o Nagrodę

Powiatu za rok 2006 uczestniczyli: Ks. Proboszcz Tadeusz Kolon, Dyrektor Gminnego Ośrodka
Kultury  pan  Lech  Wiśniewski  oraz  Sołtys  wsi  Lipka  pan  Bernard  Skrentny.  Następnie
Przewodniczący Rady Gminy  oraz  Wójt  pogratulowali  i  podziękowali  uczestnikom  za  udział  
w konkursie wręczając kwiaty. 

5. Sprawozdanie z przeprowadzonych wyborów sołeckich w Gminie Lipka.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poinformował, że w Gminie Lipka w wyniku
wyborów sołeckich na 18 sołectw tylko w dwóch zmienili się sołtysi. Dodał, że poprzedni sołtysi na
własną prośbę zrezygnowali z pełnienia owej funkcji. We wsi Łąkie wybrana została pani Bernadeta
Lach, z kolei we wsi Wielki Buczek – pan Ryszard Glugla. Następnie Przewodniczący Rady Gminy
wraz  z  Wójtem  podziękowali  za  współpracę  panu  Leonowi  Glugla  
oraz panu Jarosławowi Zagackiemu wręczając kwiaty oraz upominki. 

6.  Szkolenie  podstawowe  w  zakresie  rozpoznania  uzależnień  (alkoholizm,  narkomania)
skierowane do samorządu gminnego.
Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  poprosił  pana  Krzystofa  Staniewskiego  
o  zabranie  głosu.  Pan  Krzysztof  Staniewski  przeprowadził  szkolenie.  Po  wystąpieniu
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik podziękował za wystąpienie i zaproponował 15
minutową przerwę.

 Przerwa do godziny 1330.

Po przerwie radni rozpoczęli prace nad kolejnym punktem porządku obrad.

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poinformował, że protokół z poprzedniej
Sesji  był do wglądu w Urzędzie  Gminy, radni  mogli  się z  nim zapoznać.  Po stwierdzeniu,  
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że  nie  zgłoszono  poprawek  zaproponował  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  protokołu  
z V Sesji Rady Gminy Lipka:
„za”

15 osób
„przeciw”  

  0 osób
„wstrzymało się”   0 osób

Protokół z V Sesji Rady Gminy Lipka został przyjęty jednogłośnie.

8. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
• Radny Roman Safader  zapytał,  jakie  działania  Wójt  podejmie  w sprawie  budynku po  byłej

mleczarni w Wielkim Buczku. Nawiązał do wypowiedzi Burmistrza miasta Debrzno na łamach
prasy dotyczącej powstania tarczy antyrakietowej na terenie byłej jednostki wojskowej. Zapytał,
dlaczego władze lokalne nie przeprowadzają referendum w tej sprawie. 

• Radny Jacek Bieluszko poprosił o podanie terminu powstawania nowych punktów świetlnych 
w gminie. 

• Radny Bogdan Rydzyński zwrócił uwagę, że powstanie tarczy antyrakietowej może spowodo-
wać negatywne skutki dla zdrowia mieszkańców gminy Lipka. Wnioskował również, aby tzw.
cieki szczegółowe, które są w Gminnej Spółce Wodnej były prawidłowo eksploatowane. 

• Radna Wanda Marzec zapytała o termin wykonania remontu świetlic.
• Radna Łucja Tumasz zwróciła się z pytaniem dotyczącym terminu poprowadzenia działania  

w  kierunku  zmiany  nawierzchni  na  drodze  w  Czyżkowie  Wybudowanie.  Złożyła  wniosek
 o interwencję w sprawie wyrównania nawierzchni tej drogi.

• Radna Urszula Skrentna złożyła wniosek o odnowienie znaków drogowych, szczególnie znaku
znajdującego się przy Szkole Podstawowej - ulica Gajowa informującego „Uwaga dzieci”. Za-
uważyła, że znaki są zardzewiałe i mało czytelne. Poinformowała, że mieszkańcy dopominają
się o zakup ławek oraz pojemników na śmieci. 

Odpowiedź Wójta na wnioski radnych:
W odpowiedzi na pytanie radnego Romana Safadera Wójt poinformował, że po konsultacji z Radą
Sołecką  w  Wielkim  Buczku  poinformuje  o  zajętym stanowisku  w  sprawie  budynku  po  byłej
mleczarni. Nawiązując do sprawy związanej z powstaniem tarczy antyrakietowej na terenie gminy
Lipka poinformował, że przeprowadzenie referendum w gmienie dotyczącego zgody na wykonanie
tarczy antyrakietowej nie jest zależne od władz lokalnych. Na pytanie radnego Jacka Bieluszko  
w sprawie nowych punktów świetlnych zauważył, że Rada Gminy decyduje o tym, na jakie punkty
świetle przeznaczy środki z budżetu. Dodał, że w roku bieżącym nie ma w budżecie zaplanowanych
środków  na  tego  typu  zadania.  Następnie  pan  Grzegorz  Józefko  dopowiedział  o  złożonym
zamówieniu na wykonanie opracowań budowlanych na nowe punkty świetlne. Wójt  podkreślił,  
że  na remonty świetlic należy przeznaczyć większe środki,  na które Rada Gminy musi wyrazić
zgodę. Na wniosek radnej Urszuli Skrentnej poinformował, że ławki zostały już zamówione. Dodał,
że zatrudniono osoby w ramach prac społecznie użytecznych, które wykonują prace porządkowe na
terenie całej gminy.  

9. Sprawy różne i zapytania uzestników sesji. 
• Jako  pierwsza  głos  zabrała  sołtys  wsi  Łąkie  pani  Bernadeta  Lach.  Zapytała  Wójta,  

czy w budżecie gminy na 2007 rok zaplanowano podłączenie sieci kanalizacyjnej w SHR Łąkie.
Powiadomiła, że droga w kierunku Łąkie – Huta jest zaniedbana. Poprosiła o informację, czy
został  opracowany  plan  remontów  dróg  oraz  na  jaki  okres  jezioro  w  Łąkiem  jest
wydzierżawione. Złożyła wniosek o założeniu płotu przy placu zabaw w Łąkiem. 

• Sołtys  wsi  Batorowo  pan  Paweł  Kachelek  zapytał  o  informacje  na  temat  rozstrzygniętego
przetargu dotyczącego sprzedaży budynku po byłej szkole w Batorowie.  Zapytał  na jaki cel
przyszły właściciel planuje przeznaczyć budynek.
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• Soltys wsi Wielki Buczek pan Ryszard Glugla podziękował za zakupione sadzonki krzewów 
do  Wielkiego  Buczka.  Poprosił,  aby  tego  typu  zadania  zostały  wykonywane  w  szybszym
terminie. Złożył wniosek o naprawę drogi w Wielkim Buczku oraz drogi w kierunku Lipka –
Wielki  Buczek.  Poprosił  o  przeniesienie  jednego punktu  świetlnego oraz  postawienie  kilku
nowych w Wielkim  Buczku.  Zwrócił  się  o  pomoc  finansową  w celu  zakupu  polbruku  na
wykonanie chodnika przy cmentarzu.

• Sołtys  wsi  Scholastykowo  pan  Jan  Judycki  zwrócił  się  z  pytaniem  o  podanie  terminu
postawienia koszy na odpady szklane.

• Pan  Tadeusz  Michta  nawiązał  do  artykułu  gazety “Ekspres  Lokalny”,  w którym napisano,  
że Wójt planuje powołać zastępcę. Powiedział, że w gmienie Zakrzewo Wójt nie ma zastępcy 
i  gmina  Lipka  także  nie  posiada  środków  na  jego  powołanie.  Złożył  wniosek,  
aby  przekonać  PKP  do  wykonania  rozbiórki  budynku  stojącego  w  pobliżu  dworca  PKP.
Zauważył, że budynek ten zagraża bezpieczeństwu ludzi.

Odpowiedź Wójta na pytania:
Wójt poinformował, że pociągnięcie sieci kanalizacyjnej do SHR Łąkie nie jest ujęte w budżecie na
2007 rok. Powiedział, że bieżące remonty dróg są wykonywane. Nawiązując do umowy dzierżawy
wskazał, że jezioro w Łąkiem nie jest wydzierżawiane przez gminę Lipka. Jego właścicielem jest
Agencja  Nieruchomości  Rolnych. Osoba  użytkująca  jezioro  posiada  tzw.  pozwolenie  
wodno-prawne.   Nawiązując do postawienia płotu przy placu zabaw poprosił o listę wymaganych
materiałów na jego wykonanie, po czym poinformował, że niezbędne materiały na jego wykonanie
zostaną  zakupione.  Na  wniosek  sołtysa  Glugli  poinformował,  że  wnioski  zostały  przyjęte  
do realizacji. Odnosząc się do pytania dotyczącego powstania nowych punktów świetlnych zwrócił
uwagę, że środki w budżecie gminy zostały przeznaczone na remont dróg. Nawiązując do pomocy
finansowej  dotyczącej  zakupu  polbruku  na  utworzenie  chodnika  przy  cmentarzu  zadeklarował
dokonanie zakupu po otrzymaniu pozytywnej opini Rady Gminy. Dodał, że na stworzenie nowych
punktów  świetlnych  zgodę  musi  wyrazić  Rada  Gminy.   Na  wniosek  sołtysa  Judyckiego
poinformował, że są prowadzone rozmowy z firmami, które zajmują się działalnością związaną  
z produkowaniem oraz wywożeniem odpadów szklanych.
Przewodniczący Rady Gminy  odpowiadając  na  pytania  pana  Tadeusza  Michty poinformował,  
że  podczas  prowadzonej  dyskusji  z  radnymi  podczas  prac  komisji  stałych  zdecydowano,  
aby pozyskiwanie środków unijnych zlecić firmie, która posiada doświadczenie w tej dziedzinie.  
W związku z  tym, że pan Tadeusz Michta jest  członkiem Komisji  Bezpieczeństwa w powiecie
złotowskim  poprosił,  aby  dokonał  wszelkich  starań  dotyczących  poprawy  bezpieczeństwa  
w gminie Lipka. Wójt dodał, że budynek o którym mowa należy do PKP, dlatego Gmina może
jedynie wnioskować o dokonanie rozbiórki tego obiektu. 

10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Lipka  absolutorium z  tytułu
wykonania budżetu za 2006 rok.
Radna Urszula  Skrentna przeczytała projekt  uchwały. Zastępca  Skarbnika pani  Barbara Józefko
przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok w postaci prezentacji multimedialnej.
Po  czym  odczytała  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  udzielenia
absolutorium  Wójtowi  Gminy  Lipka  za  rok  2006.  Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard
Pacholik  poprosił  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  przeczytanie  wniosku  
komisji  dotyczącego  udzielenia  absolutorium  Wójtowi  Gminy  Lipka.  Radny  Roman  Safader
przeczytał wniosek oraz uchwałę Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że komisja Rewizyjna złożyła
wniosek o ponaglenie komorników w sprawie przyspieszenia ściągalności zaległości podatkowych.
Przewodniczący Rady Gminy pan  Ryszard Pacholik  otworzył  dyskusję  nad  sprawozdaniem,  do
której radni nie wnieśli uwag, po czym zarządził  głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi:
 „za”

15 głosów,
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„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  VI/40/07  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Lipka  absolutorium  
z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2006  rok została  przyjęta  jednogłośnie  i  stanowi  załącznik  
nr 6 niniejszego protokołu.

11. Sprawozdanie z działalności gminnych jednostek organizacyjnych za 2006 rok.
Jako  pierwszy  wystąpił  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  pan  Lech  Wisniewski,  
który  przedstawił  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  2006  rok.  Kolejno  sprawozdanie
przedstawili:  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Lipce,  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Łąkiem,  Dyrektor
Przedszkola Gminnego w Lipce oraz Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipce.
Wszystkie prezentacje wykonano w postaci projekcji multimedialnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie:
•  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu:
 „za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr VI/41/07 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu została
przyjęta jednogłośnie. Załącznik nr 7.

• zaciągnięcia zobowiązania długoterminowego
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu uchwały dotyczącej zaciągnięcia zobowiązania długoterminowego:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr VI/42/07 w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania długoterminowego została przyjęta
jednogłośnie. Załącznik nr 8.

• zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej w Poznaniu

Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu  uchwały  dotyczącej  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  VI/43/07 w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu została przyjęta jednogłośnie. Załącznik nr 9.

• ustalenia stawki najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  zaszeregowania
oraz  wartość  jednego  punktu  pracowników  zatrudnionych  w  gminnych  jednostkach
organizacyjnych

Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia
proejktu  uchwały  dotyczącej  ustalenia  stawki  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I
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kategorii  zaszeregowania oraz wartość jednego punktu pracowników zatrudnionych w gminnych
jednostkach organizacyjnych:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  VI/44/07  w  sprawie ustalenia  stawki  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego
 w  I  kategorii  zaszeregowania  oraz  wartość  jednego  punktu  pracowników  zatrudnionych  
w gminnych jednostkach organizacyjnych została przyjęta jednogłośnie. Załącznik nr 10.

• statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipce
Pani  Anna  Orzechowska  omówiła  zmiany  dokonane  w  statucie  Gminnego  Ośrodka  Kultury.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu uchwały dotyczącej przyjęcia statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipce:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr VI/45/07 w sprawie  statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipce  została przyjęta
jednogłośnie. Załącznik nr 11.

• zamiany nieruchomości 
Wójt omówił projekt uchwały. Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował
głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały dotyczącej zamiany nieruchomości:
„za” 14 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  1  głos  (radny
Tuschik Paweł)

Uchwała Nr VI/46/07 w sprawie  zamiany nieruchomości  została przyjęta większością głosów.
Załącznik nr 12.

• zmiany   uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi
własność Gminy Lipka

Wójt omówił projekt uchwały wskazując, że celem tej uchwały jest, aby osoby w trudnej sytuacji
materialnej mogły ubiegać się o mieszkanie komunalne stanowiące mienie gminne. Przewodniczący
Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały
dotyczącej  zmiany  uchwały w sprawie  zasad gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi
własność Gminy Lipka:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  VI/47/07  w  sprawie  zmiany   uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Lipka została przyjęta jednogłośnie. Załącznik
nr 13.

•  zmiany budżetu gminy na rok 2007
Zastępca  Skarbnika  pani  Barbara  Józefko  omówiła  projekt  uchwały,  następnie  Przewodniczący
Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poddał go pod głosowanie:
„za” 15 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.
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Uchwała  Nr  VI/48/07  w  sprawie  zmiany budżetu  gminy  na  rok  2007 została  przyjęta
jednogłośnie. Załącznik nr 14.

12. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
1. w Urzędzie  Gminy zostały uruchomione prace społecznie  -  użyteczne,  uczestniczy w nich  

10 osób. Finansowane są częściowo z budżetu gminy oraz powiatu złotowskiego,
2. podpisana została  umowa  z  firmą,  która  w imieniu  pracodawcy (Urzędu Gminy)  wykonuje

zadania związane z BHP,
3. od kwietnia b.r. zmieniono w Urzędzie Gminy operatora telefonii stacjonarnej – jest nim firma

Tele Puls,
4. na  posiedzeniu  Zarządu  Związku  Gmin  “Krajna”  omawiano  wstepną  propozycję  budowy

zakładu przerobu odpadów komunalnych,
5. Urząd  Gminy  przygotowuje  projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  lokali  mieszkalnych

stanowiacych mienie gminne najemcom, który będzie zakładał korzystniejsze warunki wykupu
tych lokali.

14. Zakończenie Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik dziękując radnym, sołtysom oraz zaproszonym
gościom za uczestnictwo w VI Sesji Rady Gminy zakończył posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
Anna Wrzeszcz         mgr Ryszard Pacholik
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